

Dr. Bahadır Kaleađası

AB ve UNICE Nezdinde TÚSİAD Temsilcisi

Brüksel



Dr. Bahadır Kaleađası eğitimini Galatasaray Lisesi, AFS programı ile gittiđi ABD, Brüksel Üniversitesi ve İstanbul Üniversitesi'nde tamamladı. En yüksek derece ile mezun olduđu Brüksel Üniversitesi'nde asistanlık ve öğretim görevlisi, üniversiteye bađlı Avrupa Etütleri Enstitüsü'nde uzman arařtırmacılık

görevlerinde bulundu. Ders ve arařtırma konuları Avrupa Birliđi'nin karar alma sistemi ve dıř ekonomik iliřkileri üzerinde yoğunlařtı. AB'nin Jean Monnet ve NATO arařtırma burslarını alan Bahadır Kaleađası, deđişik dönemlerde ziyaretçi akademisyen olarak Harvard, Georgetown ve Kudüs üniversitelerinde bulundu. Ayrıca bir çok AB projesinde çalıřtı ve kamu ve özel sektörde danıřmanlık yaptı. Halen, 1996 yılında Brüksel'de kurulmasıyla görevlendirildiđi TÚSİAD Avrupa Birliđi Temsilciliđi'ni yönetiyor ve Avrupa özel sektörünün temsil kuruluđu UNICE nezdinde TÚSİAD ve TİSK daimi delegeliđi görevini yürütüyor. Ayrıca, çok sayıda bilimsel yayın sahibi, son olarak "Avrupa Yolunun Haritası" isimli kitabı Dünya yayıncılıktan çıktı ve Radikal Gazetesi'nde yorum yazıları kaleme alıyor.

Dr. Bahadır Kaleağası

TUSIAD – Turkish Industry&Business Association

Representative to the EU and UNICE - Brussels

Bahadır Kaleağası worked as researcher and lecturer at the Institute of European Studies of the University of Brussels, was visiting academic to Harvard, Georgetown and Jerusalem Universities and served as European Affairs counsellor to several public and private institutions. Since 1995 he is the permanent representative of the Turkish Business and Industry Association, TUSIAD, to the European Union and UNICE. He has several scientific publications on the international and European questions, published recently a book in Turkish entitled “The Roadmap to Europe” and writes weekly comments for the Turkish daily Radikal.

Bahadır Kaleagasi est docteur en sciences politiques. Il a été chercheur et enseignant à l’Institut d’Études européennes de l’Université libre de Bruxelles, accompli des missions académiques aux universités de Harvard, Georgetown et Jérusalem et travaillé comme conseiller en affaires européennes pour diverses institutions publiques et privées. Depuis 1995, il assume la fonction de Représentant permanent de l’Association des Industries et des

Entreprises de Turquie, TUSIAD, auprès de l'Union européenne et l'UNICE. Il est l'auteur de nombreuses publications scientifiques sur les questions internationales et européennes, a récemment publié un livre en turc intitulé « La Carte du Chemin de l'Europe » et écrit des commentaires hebdomadaires pour le quotidien turc Radikal.